
 שלום רב,

 

נשא פרי, והממונה על  כפי שסיפרתי לכם ביום חמישי, מאבקנו בעניין קרן קשרי מדע לשנת תשפ"א

קרן קשרי מדע לשנת תשפ״א. למיטב הבנתי,  האוניברסיטה להעביר את הקצבת השכר אישר להנהלת

 ההקצבה השנתית הועברה הבוקר.

 

נוספים מקצבת קרן קשרי המדע לשנת תש"פ. היה  שבועות 11 להזכירכם, נותרה הסוגיה של ניכוי

לנכות את הסכום הזה, בניגוד לאופן שבו אנחנו )וגם ההנהלה!( מפרשים  תחליט והנהלת האוניברסיטה

, ניאלץ לפנות לבית הדין לעבודה. אני מקווה שלא יהיה בכך 2020את הסכם השכר המיוחד של מרץ 

 ר בו מהחלטתו בנוגע לתשפ״א.צורך ושהממונה על השכר יחזור בו, כפי שחז

 

 בברכה,

 

 שולי

 
--  

 פרופסור שולי וינטנר

 יו״ר ארגון הסגל האקדמי הבכיר

 אוניברסיטת חיפה

 

 


